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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas   

ZÁPIS z 7. jednání 
Výboru pro sport a volný čas konaného dne 15. 6. 2021 v 17:00 hod. 

on-line, formou videokonference, v prostředí Cisco Webex, https://prahaeu.webex.com/meet/marketa.hola 
     

 
Přítomni:  Mgr. Petr Kubíček, Jiří Dohnal, PharmDr. Petr Fifka, Ing. Ladislav Kos, Stanislav Nekolný, MBA, Martin 

Tománek, Ing. Miloš Růžička, Petr Koukal, Ing. Radek Lacko 
Omluveni:  PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Mgr. Karel Hanzlík, Bc. Zdeněk Hübner 
Nepřítomni:   
Hosté: Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Markéta Holá 
Jednání řídil: Mgr. Petr Kubíček       
 

Text zahájení: 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

3. Zápis z 6. jednání Výboru pro sport a volný čas 

4. K návrhu na poskytnutí individuálních neinvestičních účelových dotací subjektům působícím v oblasti sportu a 
tělovýchovy na podporu pořádání významných sportovních akcí konaných na území hl. m. Prahy v roce 2021 
(tisk Z-9427) 

5. Informace o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy 

6. Různé 

7. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Jednání zahájil v 17:00 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy výboru i hosty. 

Zpočátku bylo přítomno 7 členů, v čase 17:04 se následně připojili Ing. Miloš Růžička a Jiří Dohnal a počet členů výboru 
stoupl na 9. Výbor je usnášeníschopný. Po celou dobu jednání chyběli PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová a Mgr. Karel 
Hanzlík. Přítomna byla i ředitelka SML MHMP Mgr. Lenka Němcová. 

 Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 
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2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který byl členům výboru zaslán emailem 
společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu navrhl pana Ladislava Kose. Předseda výboru dále vysvětlil organizační 
detaily a vyzval členy výboru k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0056 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

navržený program jednání a ověřovatele, pana Ladislava Kose. 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

3. Zápis z 6. jednání Výboru pro sport a volný čas 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení případných připomínek či námitek vůči zápisu 
ze šestého jednání výboru. Nikdo se nepřihlásil. 

Usnesení číslo T-VS-0057 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

zápis ze 6. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

4. K návrhu na poskytnutí individuálních neinvestičních účelových dotací subjektům působícím v oblasti sportu a 
tělovýchovy na podporu pořádání významných sportovních akcí konaných na území hl. m. Prahy v roce 2021 (tisk 
Z-9427) 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu. Slovo si vzal pan Kos, který uvedl, že prezentované návrhy probírali na jednání Komise 
Rady hl. m. Prahy pro sport, kde byly schváleny. Nikdo neměl další připomínky, a proto předseda Kubíček rozpravu uzavřel 
a vyzval členy k hlasování.  

Usnesení číslo T-VS-0058 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. doporučuje 

Zastupitelstvu hl. m. Prahy tisk Z-9427 K návrhu na poskytnutí individuálních neinvestičních účelových dotací 
subjektům působícím v oblasti sportu a tělovýchovy na podporu pořádání významných sportovních akcí 
konaných na území hl. m. Prahy v roce 2021 ke schválení. 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
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5. Informace o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
 

Předseda Kubíček představil téma, otevřel rozpravu a uvedl, že tisk Z-9124 K návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a 
poskytnutí individuální neinvestiční účelové dotace v oblasti sportu Českému olympijskému výboru bude projednáván na 
jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 17. 6. 2021. Slovo si vzal pan Kos, který dodal, že zmíněný tisk byl schválen Komisí 
Rady hl. m. Prahy pro sport. 
 
Předseda Kubíček poděkoval a podotkl, že v podkladech k 7. jednání Výboru pro sport a volný čas je v důvodové zprávě 
chybně uvedeno, že výbor dotaci schválil, respektive doporučil. Výbor tuto dotaci bral pouze na vědomí s tím, že o ní 
teprve bude rozhodovat grantová komise. 
 
O slovo se přihlásila ředitelka Němcová. Doplnila informace k tisku R-40363 K návrhu na poskytnutí dotací z rozpočtu 
vlastního hlavního města Prahy na rok 2021 z kapitoly 04 - Školství, mládež a sport pro městské části v oblasti sportu. 
Město rozdělilo cca 77,5 milionů korun na sportovní akce organizované městskými částmi. Ředitelka členům výboru 
objasnila, odkud byly finance čerpány a jak se jednotlivé projekty posuzovaly. 

Nikdo neměl další připomínky, a proto předseda Kubíček rozpravu uzavřel a vyzval členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0059 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy. 

Přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

6. Různé 

Informace o tisku R-40363 K návrhu na poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2021 z 
kapitoly 04 - Školství, mládež a sport pro městské části v oblasti sportu, který bude projednáván Radou v pondělí 14. 
6. 2021. 
 

Předseda Kubíček připomněl, že na minulém jednání výboru se probírala montovaná tribuna v Ďolíčku. Doporučení 
výboru projedná majetková komise, která bude zasedat příští týden. Předmětem řešení bude i to, jestli hl. m. Praha 
vyhlásí výběrové řízení na nákup tribuny dle specifikace, která bude dodána. Předseda následně otevřel rozpravu. 

Slovo si vzala paní ředitelka Němcová a zmínila možnost výletu po zrekonstruovaných školských sportovních objektech.  

Předseda Kubíček uvedl, že ohledně termínů výletu členy výboru zkontaktuje tajemnice Holá. Dodal, že výlet bude 
spočívat v obhlídce zajímavých projektů a že bude zajištěn odvoz. Proběhne na konci srpna dle časových možností členů. 

O slovo se přihlásil pan Růžička. Zeptal se, zdali je stanoven itinerář cesty a jestli je známý seznam míst. 

Ředitelka Němcová odpověděla, že má připravený seznam míst a že se podívá na nejvhodnější trasu. Do pátku 18. 6. pošle 
více informací. V plánu je návštěva školního hřiště Gymnázia Opatov, dále ALS Chodov, bazén a Střední průmyslová škola 
Třebešín, Střední průmyslová škola stavební Josefa Gočára na Pankráci, Gymnázium Arabská, nedostavěná sportovní hala 
na Harfě a další. Výlet nebude na celý den.  

Předseda zopakoval, že členové budou kontaktováni ohledně možných termínů výletu. 
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7. Závěr 

Nebyly žádné další návrhy k projednání. Předseda Kubíček všem poděkoval za účast a jednání ukončil. Jednání výboru bylo 
ukončeno v 17:25. Další jednání výboru se uskuteční 7. 9. 2021 od 17:00. Členům výboru budou včas rozeslány podklady i 
program. 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Ověřil: Ing. Ladislav Kos 
Zapsal: Mgr. Markéta Holá, tajemnice Výboru pro sport a volný čas ZHMP   

 
 
 
 
 
 
  
  
 


